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دانشگاه به طراحان لباس تنها نقاشی یاد می دهد

اجرای مالیات بر ارزش افزوده مغفول ماند/ بنكداران پارچه پیروز شدند

لباس  به طراحان  داده شده  آموزش  اينکه دروس  بر  تاکيد  با  لباس  يک طراح 
به  توجه  بدون  دانشگاه ها  در  متاسفانه  گفت:  است،  ناکارآمد  دانشگاه ها  در 

نقاشی می آموزند. به دانشجويان  تنها  معيارهايی نظير خياطی، مدل و رنگ 
مينا افروزی، طراح لباس درباره علت عدم ورود فارغ التحصيلان رشته طراحی 
از  امروز  تا  ما  پوشاک  صنعت  متاسفانه  گفت:  هنرآنلاين  کار  بازار  به  لباس 
بدنه  در  خاطر  همين  به  است  داده  نشان  ضعيف  بسيار  عرضه  تا  توليد  مرحله 
اين صنعت دچار مشکلات عديده ای هستيم که سبب شده است شاهد شکل 
و  ضعيف  بسيار  هست  هم  اگر  يا  نباشيم  کشور  سطح  در  ايرانی  برند  گيری 

کمرنگ ديده شود.
عمده  توليد  اقتصادی،  حوزه  در  عديده  مشکلات  دليل  به  داد:  ادامه  افروزی 
حال  در  مداوم  صورت  به  که  شود  می  انجام  هايی  توليدی  در  کشور  پوشاک 
کپی کردن از کالاهای خارجی هستند ضمن اينکه عده ديگری تنها به واردات 
و قاچاق کالا و پوشاک مشغول هستند که هر دو به بدنه صنعت پوشاک کشور 

صدمه زده است.
توليد  بزرگ  اندازی کارخانجات  راه  برای  وزارت صنايع  داد: حمايت  ادامه  وی 
پوشاک در کشور می تواند راهکار مناسبی در مقابل مسائل روز کشور باشد چرا 
که جمع شدن طراحان و توليد برندهای داخلی خود زمينه پيشگيری از قاچاق 

و کپی برداری را به صورت خودکار فراهم می کند.
طراحان  به  ها  دانشگاه  در  شده  داده  آموزش  دروس  درباره  لباس  طراح  اين 
گفت: متاسفانه درس های آموزش داده شده به طراحان کافی نيست و به نظر 

می رسد که تنها نقاشی به اين دانشجويان آموزش داده می شود.
وی تصريح کرد: عدم شناخت جنس و مدل لباس بر اساس شخصيت متقاضی 
ايران  لباس در  التحصيلان رشته طراحی  فارغ  از عمده مشکلات  بازار يکی  يا 
محسوب می شود ضمن اينکه مساله خياطی که يکی از اصولی ترين و قديمی 
ترين مسائل در حوزه پوشاک است از دروس اين دانشگاه ها حذف شده است 
کافی  که  پردازند  می  آن  به  دوخت  طراحی  نظير  ها  رشته  از  برخی  تنها  و 
نيست چرا که يک طراح لباس بايد بتواند ايراد يک لباس را از جهات مختلف 

دهد. تشخيص 
افروزی اظهار کرد: متاسفانه طراحان ما پس از فارغ التحصيلی از دانشگاه اين 
و  معيارهای کشور  اساس  بر  پوشاکی  بتوانند  تا  آورند  نمی  به دست  را  توانايی 
آموزش  عدم  خاطر  به  مساله  اين  که  معتقدم  من  و  کنند  طراحی  مردم  سليقه 

ارزش  بر  ماليات  نپرداختن  برای  پارچه  بنکداران  اعتصاب  از  يکسال  با گذشت 
يکسال  در  و  شده  متوقف  ماليات  نوع  اين  اجرای  مراحل  تا  شد  سبب  افزوده 

اين ماليات نشود.  گذشته هيچ بخش ديگری مشمول 
تا  گرفت  تصميم  مالياتی  امور  سازمان  پيش  سال  يک  حدود  پانا،  گزارش  به 
فعاليت  بر  و  برداشته  را  افزوده  ارزش  بر  ماليات  اعمال  مهم  گام های  از  يکی 

ماليات وضع کند. پارچه  بنکداران 
که  دارد  وجود  در کشور  پارچه  بنکدار  هزار  پنج  از  بيش  موجود  آمار  اساس  بر 
بر  ماليات   90 ابتدای سال  از  بايد  و  ماليات می شوند  نوع  اين  همگی مشمول 

ارزش افزوده خود را می پرداختند اما اين امر محقق نشد.
پارچه به يکباره اعلام اعتصاب  بنکداران  اين طرح  از اعمال  سال گذشته پس 
کار  اين  فعاليت دست کشيدند؛  از  ماه  به مدت يک  اعتراض  نشانه  به  و  کرده 
اعمال  اما  کند  نشينی  عقب  خود  مواضع  از  مالياتی  امور  سازمان  تا  شد  سبب 
ماليات بر ارزش افزوده يک حق ملی است که بايد اجرايی شود و اگر چه مردم 
آثار مثبتی که در حوزه جلوگيری  به دليل  اما  پرداخت کننده هزينه آن هستند 

از قاچاق کالا دارد نبايد اجرای آن متوقف شود.
افزايش درآمد  بر  راهکارهايی است که علاوه  از  افزوده يکی  ارزش  بر  ماليات 

دولت، مسير حرکت کالاها از توليد به مصرف را مشخص می کند که در
لطفعلی بخشی در گفت و گو با پانا اظهار داشت: بنکداران پارچه نمی خواهند 
درآمدهای آنها مشخص شود اما اين حق مردم است و نبايد دولت بر سر اجرای 
آن کوتاهی کند. وی با اشاره به اينکه اقتصاد ايران نيازمند کاهش وابستگی به 
ماليات های  منابع مهم درآمدی دولت همين  از  نفت است، تصريح کرد: يکی 

بر ارزش افزوده است که بايد جمع آوری شود.

درست برای شناخت بازار و سطح صنعت پوشاک کشور است.
وی با اظهار خرسندی از اقدامات اخير دولت در حوزه پوشاک گفت: اين بسيار 
دادن  انجام  حال  در  اقتصادی  و  فرهنگی  حوزه  در  اخيرا  دولت  که  است  عالی 
فعاليت هايی در حوزه مد ولباس کشور است اينکه طراحان نظير من می توانند 
است  عالی  کنند  توليد  به  شروع  صنايع  وزارت  مالی  تسهيلات  از  استفاده  با 
نمايشگاه  طريق  از  فرهنگسازی  و  آثار  برداری  کپی  از  پيشگيری  اينکه  ضمن 
ها خود گام مهمی در شناخت پوشاک ايرانی و توليد بر اساس معيارهای داخلی 

است.
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صادرات محصولات نساجی،پوشاك ،چرم و كفش كشور با 45 درصد 
رشد در طول 4 ماه 

بهر ه مندی صنایع چرم از اعتبارات نوسازی و خوشه های صنعتی

قانون  اساس  بر  کرد:  تصريح  توسعه  پنجم  برنامه  به  اشاره  با  اقتصاددان  اين 
کليه  و  رسيده  درصد   8 به  افزوده  ارزش  بر  ماليات  پنجم  برنامه  پايان  تا  بايد 
از  بنکداران  اينکه  حال  باشند  شده  پرداخت  به  ملزم  نيز  قانون  اين  مشمولين 

دولت 5 سال فرصت خواسته اند تا آماده پرداخت ماليات شوند.
در  نبايد  دولت  و  است  مردمی  و  ملی  منافع  از  اين موضوع  کرد:  تاکيد  بخشی 
اما هنوز  است  پنجم گذشته  برنامه  اجرای  از  ماه   17 زيرا  بيايد  کوتاه  آن  برابر 

بخش زيادی از بدنه اقتصاد کشور مشمول اين ماليات نشده اند.
از  کمتر  و  رسيده  درصد   5 به  امسال  افزوده  ارزش  بر  ماليات  پانا؛  گزارش  به 
20 درصد از کل منابع مالياتی دولت را تاکنون تشکيل می دهد؛ اين در حالی 
اين نوع ماليات وابستگی خود به نفت را تا  با اعمال  است که دولت می تواند 

حد بالايی کاهش دهد.

رشد  از  وتجارت  صنعت، معدن  وزارت  چرم  و  ، پوشاک  نساجی  صنايع  مديرکل 
صادرات 3/43 درصدی محصولات اين صنعت در طول 4ماهه سالجاری نسبت 

به مدت مشابه سال قبل خبر داد. 
در  نيز  صادرات  متوسط  اينکه  به  اشاره  با  پناه  اسلام  مهدی  شاتا،  گزارش  به 
صنعت  اين  کرد:  تصريح  بود  کرده  تجربه  را  رشد  درصد   5/13 گذشته  سال 
بزرگ با زمينه فعاليت گسترده، بيش از گذشته نيازمند حمايتهای خاص و ويژه 
است و با توجه به ظرفيتهای اين صنعت می توان به صادرات محور بودن آن 

بيش از گذشته تکيه کرد. 
حائز  صنعت  اين  در  را  صنعتی  فعال  واحد  و772  9هزار  از  بيش  حضور  وی 
اهميت خواند و گفت: سهم صنايع نساجی،  پوشاک و چرم از کل بخش صنعت 
و معدن از لحاظ تعداد واحد فعال،بيش از12 درصد، از لحاظ اشتغالزايی مستقيم 

بين 12 تا 14 درصد و از لحاظ ارزش افزوده بالای 4 درصد است.
وتوسعه  ازتقويت  حمايت  واحده  ماده  باتصويب  کرد:  خاطرنشان  پناه  اسلام 
صنايع نساجی وپوشاک کشور،  افق های بلندی درجهت استفاده ازفرصت های 
طلايی اين صنعت خواهد دميد که نويدبخش کمک بيشتر به بخش خصوصی 

بود.  توانمند خواهد  وصاحبان صنايع 

به  اشاره  با  ايران  صنعتی  شهرکهای  و  کوچک  صنايع  سازمان  عامل  مدير 
توليدکنندگان  گفت:  مقاومتی  اقتصاد  سازی  زمينه  درراستای  سازمان  تمهيدات 
های  خوشه  اعتبارات  و  کوچک  صنايع  حمايتهای  و  مشوقها  از  چرم  صنعت 

صنعتی و نوسازی صنايع، بهره مند می شود. 
به گزارش سازمان صنايع کوچک و شهرکهای صنعتی ايران ؛ فخرالهو مولايی 
به  کرد:  اظهار  ايران  عليه  غربی  دولتهای  های  دسيسه  و  تهديدها  به  اشاره  با 

ايم. يافته  پيشرفتهای خوبی دربخش صنعت دست  مابه  رغم تحريمها، 
سازی  زمينه  و  مصرف  مديريت  بر  رهبری  معظم  مقام  تاکيد  به  اشاره  با  وی 
برای  جديدی  تمهيدات  سازمان  اين  گفت:  مقاومتی  اقتصاد  اجرای  راستای  در 
بستر  و  ملی  توليد  از  حمايت  زمينه  در  رهبری  معظم  مقام  رهنمودهای  تحقق 

سازی برای اجرای اقتصاد مقاومتی در نظر گرفته است.
خودکفايی  به  رسيدن  برای  را  ما  عزم  غربی  تحريمهای  اينکه  بيان  با  مولايی 
جزم تر کرده است ، اظهار داشت: با تشديد تحريمها به طور قطع توليدکنندگان 
دغدغه  گونه  جهاد  حرکت  يک  با  که  شوند  می  رو  روبه  هايی  هزينه  با  کشور 

های اين بخش را برطرف خواهيم کرد.
وی؛ افزايش بودجه سازمان را در همين راستا برشمرد و گفت: بودجه سازمان 
کمکهای  چون  مختلفی  بخشهای  در  ايران  وشهرکهای صنعتی  کوچک  صنايع 
فنی و اعتباری، بازسازی و نوسازی صنايع و بودجه طرح تملک در استانداری ها 

است. داشته  افزايش چشمگيری 
اميدواری  ابراز  ايران  صنعتی  وشهرکهای  کوچک  صنايع  سازمان  عامل  مدير 
نيز برطرف  از محل اين اعتبارات ، مشکلات توليد کنندگان صنعت چرم  کرد؛ 

شود.
مقوله  اين  چرم،  اهميت صنعت  و  گستردگی  به  توجه  با  کرد:  نشان  خاطر  وی 
اين  کنندگان  توليد  تا  گرفته  قرار  کوچک  صنايع  قطعی  های  برنامه  از  جزيی 

گيرند. قرار  بيشتری  صنعت مورد حمايت 
صحيح  مسير  در  صنعت  اين  در  موجود  پتانسيلهای  اگر  کرد:  تصريح  مولايی 

بازده بسيار مثبتی به همراه خواهد داشت. خود قرار گيرد، مطمئنا 
نقدينگی و آموزش  به اهميت  اشاره  ، معدن وتجارت ضمن  معاون وزيرصنعت 
و  رشد  باعث  صنعت  اين  در  سياستگذاری  کرد:  نشان  خاطر  چرم  صنعت  در 
تبديل  مهم صادراتی  قطبهای  از  يکی  به  را  واين صنعت  شکوفايی خواهد شد 

خواهد کرد.
بايد صنعت  از خام فروشی  نفتی و پرهيز  اقتصاد  از  برای عبور  تاکيد کرد:  وی 
چرم همانند ساير صنايع رونق گرفته و به جای صادرات مواد اوليه ، محصولاتی 

با ارزش افزوده وارد بازارهای جهانی کند.
نيز  سازمان  کوچک  صنايع  معاون  موفق  ايرج  مراسم   اين  ادامه  در  همچنين 
در  دارد  آمادگی  سازمان  داشت:  اظهار  چرم  صنعت  از  حمايت  بر  تاکيد  ضمن 
افزايش کيفيت محصولات به اين صنعت  حوزه آموزش مهارتهای حرفه ای و 

کند. کمک 
سياستهای  از  ديگر  يکی  را  صنعتی  واحدهای  به  بانکی  تسهيلات  ارايه  وی 
به  سازمان  همچنين  گفت:  و  کرد  عنوان  مجموعه  اين  به  سازمان  حمايتی 
توليدکنندگانی که در فرايند اجرای قانون هدفمندی يارانه ها با افزايش قيمت 

اند، تسهيلات مناسبی ارايه می کند. تمام شده مواجه شده 
اين  در  ايجاد تشکل مرکزی  و  فعال سازی خوشه صنعت چرم  درادامه  موفق، 
ايران  سازمان صنايع کوچک وشهرکهای صنعتی  تمهيدات  ازديگر  را  خصوص 

برای اين صنعت اعلام کرد.
صنعتگران  با  دوجانبه  تعامل  به  منوط  را  صنعت  اين  مشکلات  بررسی  وی 
مهم  صنعت  اين  مشکلات  حل  برای  را  پياپی  نشستهای  برگزاری  و  دانست 

ارزيابی کرد.
تشريح  با  نيز  وچرم  پوست  صنعت  دانش  کانون  اعضا  نشست،  اين  ادامه  در 
توسعه صنعت  روی  پيش  موانع  رفع  برای  راهکارهايی   ، اين صنعت  مشکلات 
همچنين  و  نقدينگی  کمبود   ، ای  حرفه  مهارت  آموزش   . کردند  ارايه  چرم 
بازنگری در مقررات دست وپاگيراز جمله مهمترين معضلات اين بخش مطرح 

شد.
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فرماندار قائمشهر گفت: بر اساس تصميم وزارت امور اقتصادی و دارايی، در صورتی که 
سرمايه گذار ترکيه ای به تعهداتش در مورد کارخانه های نساجی مازندران عمل نکند، خلع 

يد شده و کنار گذاشته می شود.
به گزارش ايرنا،علی پيرفلک افزود : وزارت امور اقتصادی و دارايی در پی تعلل و تاخيرهايی 
که سرمايه گذار ترکيه ای در عمل به تعهداتش تاکنون داشته، اين تصميم را اتخاذ کرده 

است. 
وی با اشاره به اين که احيای کارخانه های نساجی مازندران در قائمشهر از مصوبات سفر 
نخست هيات دولت به استان است، ادامه داد : البته وزارت امور اقتصادی و دارايی در 
نشست مشترک اخير برای سرمايه گذار ترکيه ای فرصت مشخصی را تعيين کرده است 

تا به تعهداتش عمل کند و در غير اين صورت خلع يد خواهد شد. 
فرماندار قائمشهر تعيين فرصت مشخص برای طرف ترکيه ای را جدی ارزيابی کرد و 
گفت : وزارت اقتصاد تلاش دارد تا مصوبه نخستين سفر استانی هيات دولت به مازندران 

با قدرت اجرايی شود. 
پيرفلک از ايفا نکردن نقش نظارتی دستگاه های مسوول در اجرای مصوبه احيای کارخانه 
های نساجی و مفاد قرارداد منعقده با سرمايه گذار ترکيه ای و همچنين متخصص نبودن 
سرمايه گذار ترک که فاقد تجريه در صنعت نساجی است، به عنوان عوامل مهم در تاخير 

و بی نتيجه ماندن مصوبه هيات دولت ياد کرد. 
وی گفت: به کارگيری مديران ضعيف توسط مديريت شرکتی که مسووليت احيای نساجی 
را بر عهده دارد و تورم جهانی نيز از ديگر دلايل مهم در اجرايی نشدن مصوبه استانی هيات 

دولت در باره کارخانه های نساجی مازندران بوده است. 
فرماندار قائمشهر تاکيد کرد : صنعت کهن و باسابقه نساجی مازندران با همين وضعيت 

موجود و احيا قادر به ادامه حيات و کار است.
دستکش طراحي شده هنوز آماده فروش نيست، زيرا ليو معتقد است که اعمال زيادي براي 

ارتقاي عملکرد تايپ و چهره کلي آن لازم است. 
شرکت Kabob واقع در بوستون همچنين سازنده منوهاي هوشمند براي افراد مبتلا به 
آلرژي غذايي است که به آن ها در خصوص آگاهي از رستوران هاي سروکننده غذاهاي 

ايمن کمک مي کنند. 

افزايش نرخ ارز در بازار آزاد و فراهم شدن امکان فروش ارز صادراتی با قيمت بالاتر در 
بازار موجب شده است صادرات محصولات غيرنفتی و از جمله محصولات نساجی رونق 

بيشتری گرفته و روند رو به رشدی را طی می کند. 
دبير انجمن صنايع نساجی ايران از افزايش صادرات محصولات نساجی در سال جاری به 

دليل افزايش نرخ ارز خبر داد.
عليرضا حائری در گفت و گو با ايلنا تصريح کرد: افزايش نرخ ارز تاثيری مثبت بر صادرات 
محصولات نساجی در سال جاری داشته و صادرات اين محصولات را افزايش داده است.

به گفته او  سال ها تثبيت نرخ ارز، قدرت رقابتی صادرکنندگان محصولات غيرنفتی را 
کاهش داده بود در حالی که  افزايش نرخ ارز از اواخر سال گذشته  در بازار آزاد ، امکان 
فروش ارز صادراتی با قيمت های بالاتر را برای صادرکنندگان فراهم کرد ، بنابراين صادرات 

اين محصولات در سال جاری  روند رو به رشدی را طی می کند.

فرماندار قائمشهر: در صورت عدم اجرای تعهدات، سرمایه گذار 
كارخانه نساجی خلع ید می شود 

دبیر انجمن صنایع نساجی ایران عنوان كرد: افزایش صادرات 
محصولات نساجی در سال جاری 

عضو هيئت علمی پژوهشگاه فرهنگ و معارف اسلامی با تاکيد گفت: امروزه برخی از 
آقايان پوشش نامناسبی در جامعه اسلامی دارند و اين مساله تنها مختص خانم ها نيست 
لذا بايد با بهره گيری از مد وطراحی، ابزار مناسبی برای ساماندهی پوشش زنان و مردان 
آفريد.نيره قوی با اظهار خرسندی از اقدامات فرهنگی اخير در حوزه ساماندهی پوشش 
کشور در اين رابطه به خبرنگار مد ولباس هنرآنلاين گفت: به نظر می رسد بهره گيری 
از هنر و ظرفيت هنرمندان در حوزه ساماندهی حجاب و عفاف که در حال انجام است از 

جمله راه هايی باشد که با اقتضا شرايط فعلی ما همخوان است. 
وی در ادامه اظهار کرد: مساله بهره گيری از مقوله هنر بنا بر فرمايشات مقام معظم رهبری 
تنها منوط به مد و لباس نيست؛چرا که ايشان می فرمايند اگر ميخواهيد يک موضوعی را 
جاوادانه کنيد از هنر بهره بگيريد به همين دليل بهره گرفتن از مقوله هنر نه فقط در بحث 
ساماندهی حجاب و عفاف بلکه در همه موضوعاتی که انسان ها با آن سر و کار دارند می 

تواند موثر عمل کند.
عضو هيئت علمی پژوهشگاه فرهنگ و معارف اسلامی افزود: بايد با در نظر گرفتن مد 
از ظرفيت هنرمندان استفاده شود؛چرا که در اين صورت می توان بستر مناسبی را برای 

رسيدن به مقصد به دست آورد.
قوی هنر را ارزشمند خواند و بيان کرد: بايد بتوانيم از هنر استفاده کنيم لذا هنری که در 
راستای اهداف اسلامی باشد می تواند علاوه بر حفظ اصالت های منطبق بر ارزشهای 
دينی قالب بسيار مناسبی برای بحث حجاب و عفاف باشد منتها اينکه آيا ما می توانيم اين 
راه و روش را با عملکرد گشت ارشاد به عنوان قالب و ابزار ديگری در عرصه ساماندهی 
مد و لباس مقايسه کنيم به نظر کار دستی نيست چرا که اين دو روش را نمی توان با يک 

شاخص اندازه گيری کرد.
وی تاکيد کرد:در شرايط فعلی جامعه ما بايد بتواند از هر ابزار مشروع و قانونی که به بهبود 

ساماندهی پوشش مختص بانوان نیست

حائری افزود: البته صنايع نساجی نيز مانند ساير صنايع برای تامين مواد اوليه خود با مشکل 
مواجه هستند چرا که برخی از اين مواد اوليه وابسته به صنعت پتروشيمی است و خريد آن 
از طريق بورس، باعث ايجاد برخی دلال بازی های شده است. همچنين برخی ديگر از مواد 
اوليه ما وارداتی است که برای تهيه آنها مشکلاتی به جهت تامين نقدينگی و جابه جايی 

پول وجود دارد.
وی با اشاره به آمار گمرک  ، اعلام کرد: طی چهار ماه ابتدای سال جاری آمار صادرات 
صنايع نساجی بالغ بر 213.8 ميليون دلار و ارزش صادرات صنايع نساجی طی همين مدت 
با احتساب فرش دستباف و رنگ و ماشين آلات بالغ بر 339.2 ميليون دلار  است که نسبت 

به مدت مشابه سال گذشته به ترتيب 51.04 و 17.60 درصد رشد داشته است.
به گفته دبير انجمن صنايع نساجی ايران، عمده ترين اقلام صادراتی طی اين مدت از نظر 
ارزش به ترتيب عبارت از انواع کفپوش های ماشينی، انواع نخ و انواع الياف است. همچنين 
طی اين مدت صادرات انواع پتو، الياف و انواع کفپوش های ماشينی بيش از 50 درصد 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته افزايش يافته است. حائری ادامه داد: طی چهار ماهه 
ابتدای سال جاری حدود 529.8 ميليون دلار انواع کالاهای نساجی با احتساب ارزش 
واردات رنگ و ماشين آلات اين صنعت، وارد کشور شده که نسبت به سال گذشته 9.47 
درصد کاهش نشان می دهد. عمده ترين اقلام نساجی وارد شده به کشور نيز به ترتيب 
ارزش عبارت از الياف نساجی، انواع ماشين آلات، انواع نخ و انواع پارچه هستند. وی در 
پايان خاطرنشان کرد: طی مدت مذکور ببيش از 43.4 ميليون دلار الياف پنبه به کشور 

وارد شده است.
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 متأسفانه در سال های اخير حجم واردات بی رويه پنبه ، عرصه را بر رشد و رونق توليدات 
داخلی تنگ کرده است که اميدواريم امسال، کار، توليد و سرمايه گذاری مورد توجه بيشتری 

قرار گيرد تا کشورمان بتواند روز به روز در عرصه کشاورزی پيشرفت کند. 
به گزارش خبرگزاری خانه ملت، ما می توانيم با توسعه علوم و تکنولوژی مدرن کشاورزی 
نه تنها محصولات کشاورزی را به ساير کشورها صادر کنيم بلکه شاخص اقتصادی کشور 
را نيز به نحو کارآمدی افزايش دهيم و اين در حالی است که بايد به گونه ای برنامه ريزی 
کرد که خشکسالی در اراضی کشاورزی کنترل شود تا از حداقل آب، حداکثر بهره برداری را 
داشته باشيم و اين امر موجب می شود که کشاورزان با انگيزه  بالاتری برای توليد ممحصول 

پنبه تلاش کنند.
نماينده مردم پارس آباد و بيله سوار در مجلس گفت: واردات بی موقع و بی رويه پنبه، 

کشاورزان اين محصول را ورشکست کرده است.
حبيب برومند داش قاپو ، افزود: واردات بی رويه و بی موقع  پنبه وعدم حمايت دولت از 
صنعت کشاورزی، موجب می شود شاخص اقتصادی اين صنعت به نحو چشمگيری 

کاهش يابد.
نماينده مردم پارس آباد و بيله سوار در مجلس شورای اسلامی ، تصريح کرد: متاسفانه 
يکی ازعلت هايی که هر روزه ديده می شود در بخش کشاورزی تعداد شاغلين کاهش 
می يابد، اين است که برای توليد کننده ديگر توليد به صرفه نيست؛ زيرا از يک سو 

رئيس اتحاديه پوشاک اصفهان با بيان اينکه کيفيت محصولات داخلي پوشاک با کم 
شدن توليدات چيني در بازار در سطح خوبي قرار دارد، گفت: قاچاق البسه از چين هنوز 

متوقف نشده است. 
به گزارش خبرگزاري فارس، ابراهيم خطابخش، در زمينه وضعيت پوشاک، اظهار کرد: 
کيفيت محصولات داخلي با کم شدن کالاهاي چيني در بازار در سطح خوبي قرار دارد و 
توليدکنندگان نياز به حمايت بيشتري دارند و استقبال از محصولات چيني به دليل کيفيت 

پايين کمتر شده است.
وي در خصوص قاچاق محصولات تاکيد کرد: از کشورهاي چين، تايوان و ... قاچاق کالا 
وجود دارد و سازمان بازرگاني، اتحاديه و استانداري تلاش مي کنند تا ورود کالاهاي قاچاق 

کمتر شود و در اين زمينه تا حدودي موفق عمل کرده اند.
خطابخش گفت: مشتريان بايد از فروشگاه  هايي که قانوني و زير پوشش اتحاديه هستند 

خريد کرده و با مقايسه کردن اجناس، کيفيت محصولات خوب را از بد تشخيص دهند.
وي اضافه کرد: پارچه بايد ظرافت و استقامت کافي داشته باشد و با رفتن در آب کاهش 

سايز پيدا نکند.

انتقادات برخی از مجلسی ها درباره واردات بی رویه پنبه : واردات 
بی رویه رشته های خودكفایی تولید پنبه را پنبه  كرد 

وب نگـار
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رئیس اتحادیه پوشاك اصفهان: قاچاق البسه از چین هنوز متوقف نشده است 

وضعيت پوشش کمک می کند بهره برداری کند.
عضو هيئت علمی پژوهشگاه فرهنگ و معارف اسلامی گفت: استفاده از ظرفيت هنر و 
هنرمندان ابزار بسيار خوبی است چرا که فکر می کنم در اين مورد خود هنرمندان با ارائه 
انواع مدل های مناسب و منطبق با شرع می توانند به اين حوزه کمک کنند اما در کنار اين 

مقوله عده ای در هر جامعه قانون گريز هستند.
قوی ادامه داد: اين قانون در هر زمينه اين می تواند باشد و برای افراد قانون گريز اين حوزه 
چندان اهميتی ندارد. وی تصريح کرد: با توجه به اينکه حجاب و عفاف داشتن در فعاليت 
های اجتماعی برای زنان واجب است لذا رعايت نکردن مرزها و حد و حدود می تواند 
مشکل ساز شود. عضو هيئت علمی پژوهشگاه فرهنگ و معارف اسلامی گفت: حجاب 
بروز و شکل بيرونی عفاف است اما عفاف داشتن در گفتار و رفتار لازمه فعاليت اجتماعی 
زنان است لذا اگر خانمی بخواد در اين حوزه فعال باشد هيچ منعی نيست اما بايد حجاب و 

عفاف خود را رعايت کند و صد البته منظور از حجاب صرفا چادر نيست.
قوی تاکيد کرد: بسياری از بانوان مقوله مد وپوشيدن لباس شيک را دوست دارند که البته 
دين نيز با آن منافاتی ندارد البته به شرطی که اين اتفاق در محدوده دين باشد و قطعا 

طراحان می توانند با ايده به اين حوزه کمک کنند.
وی با اشاره به حجاب مردان گفت: شايد اگر به جای حجاب و عفاف بگوييم پوشش و 
عفاف بهتر باشد چرا که اين کلمات مردان ما را نيز در بر می گيرد و دايره فعاليت طراحان 
نيز گسترده تر می شود. عضو هيئت علمی پژوهشگاه فرهنگ و معارف اسلامی تصريح 
کرد: امروز برخی از آقايان پوشش نامناسبی با حدود اسلامی دارند و اين مساله تنها خانم 
ها نيست لذا در جامعه اسلامی امروز بايد با بهره گيری از مد وطراحی ابزار مناسبی برای 
پوشش زنان و مردان آفريد. قوی در پايان تاکيد کرد: الزاما حضور طراحان نمی تواند 
جايگزين فعاليت های فرهنگی و قانونی ديگر شود اما عملکرد گشت ارشاد و ارگان های 

فرهنگی از لحاظ روش قابل تامل است و شايد بتوان در اين مورد صحبت کرد.

با افزايش نهادها و از سوی ديگر با افزايش هزينه توليد و از همه مهم تر با واردات 
بی رويه مواجه می شود که به طور قطع ايجاد مشکل می کند.

توسعه  مهم  عوامل  از  يکی  عنوان  به   کشاورزی  بخش  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 
اقتصادی به شمار می آيد زيرا چرخه اقتصاد با توسعه صنعت کشاورزی به نحو مطلوب 

تقويت می شود.  
برومند داش قاپو، تصريح کرد:محصولات کشاورزی به عنوان اساسی ترين کالای 
استراتژيک به شمار می آيند به همين علت تمامی مسئولان کشور بايد دست در دست 
هم دهند تا اين صنعت توسعه يابد. عضو کميسيون کشاورزی و آب و منابع طبيعی 
مجلس،يادآورشد: جلوگيری ازواردات بی موقع به بازارداخلی منجر به افزايش توليد 
داخلی می شود که اين امر در حالی است که می تواند نرخ بيکاری را نيزدر کشور به 
نحو چشمگيری کاهش دهد. نماينده سبزوار،جفتای،جوين و خوشاب در مجلس نهم با 
بيان اين که هرساله واردات پنبه در فصل برداشت ضربه سنگينی بر کشاورزان وارد می 
کند، گفت: پنبه کاران سبزوار علی رغم توليد محصول با کيفيت مورد حمايت مسئولان 
نيستند. رمضانعلی سبحانی  فرد،با اشاره به کشت پنبه در منطقه، گفت: در شرايطی که 
پنبه کاران سبزوار بهترين پنبه را کشت می کنند از سوی مسئولان حمايت نمی شوند.

نماينده سبزوار،جفتای،جوين و خوشاب در مجلس شورای اسلامی درادامه افزود: در 
شرايطی که پنبه کشت می کنيم از آن طرف شاهد واردات پنبه هستيم.

وی با تأکيد بر اين که پنبه سبزوار از مرغوبيت بالايی برخوردار است، ادامه داد: واردات 
بی رويه پنبه هر سال در فصل برداشت ضربه سنگينی بر کشاورزان منطقه وارد می کند.
عضو کميسيون صنايع و معادن مجلس نهم همچهنين از قيمت پايين پنبه انتقاد کرد و 
گفت: در سال گذشته قيمت پنبه به قدری پايين بود که پنبه کاران از برداشت محصول 

خودداری کرده و ترجيح دادند هزينه نکنند.
وی اظهار داشت: زمانی  که قيمت خريد پنبه از کشاورز پايين باشد و هزينه های آن را 
تأمين نکند، برای کشاورز صرفه اقتصادی ندارد که نسبت به برداشت محصول خود 

اقدام کرده و پول کارگر بدهد.
برای خريد تضمينی  منطقه  در  تاکنون سياستی  متأسفانه  سبحانی فرد مطرح کرد: 

محصول پنبه از کشاورز اعمال نشده است.

پرمخاطب ترين رسانه نساجي ايران
WWW.ITMA.CO
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